
Referat                                                            
Bestyrelsesmøde                                     
Tirsdag d. 12. september 2017
 i klubhuset kl. 17.00 

Indkaldte: Kasper Jørgensen, Inge Jørgensen, Fritz Lauritsen, Morten Adel Larsen, 
Hanne Clausen, Bjarne Rasmussen og Georg Schønemann.    
  

Fremmødte:  Kasper Jørgensen, Fritz Lauritsen, Inge Jørgensen, Hanne Clausen, 
Bjarne Rasmussen og Georg Schønemann.

Fraværende:  Morten Adel Larsen..

Dagsorden / referat:               Tovholder:

1. Godkendelse af sidste referat.
Ingen bemærkninger

2. Nyt fra formanden.

Udtrykte mange tak for indsatsen til årets Agersø Rundt.

Der indkaldes til evalueringsmøde vedr. Agersø Rundt Kasper

Der blev afholdt et erhvervsarrangement samtidig med Agersø Rundt,  
herfra tilgår der foreningen 5.000 kroner via fakturering Inge

Skælskør Sejlklub låner stor Nydamjolle samt dommerbåd til HarboeCup. Bjarne

Vi planer på at få et færdigt vinterprogram senest 1. november
Heri forsøges at få et 1.hjælpskursus, uden diplom og således gratis.                       Kasper

En anonym donation på 2.200 kroner er tilgået klubben.

3. Nyt fra A.m.b.a.

Intet nyt, de holder bestyrelsesmøde samme aften (12/9-17)

Sejlklubben fastholder sit ønske om at bevare den lille svingkran.  
Vi betaler ca. 40.000 kroner årligt til en serviceaftale (både på land + svingkran), 
og således burde A.m.b.a. være økonomisk friholdt for serviceomkostninger på kranen.   Fritz 



4.   Nyt fra kassereren.

Beholdningerne er uændrede i forhold til sidste år, når der tages 
hensyn til à contobeløb til Agersø Rundt, der returneres via opgørelsen. 

Regnskab for Agersø Rundt blev fremlagt.  Georg
Der var nogen debat omkring konteringen af de ekstra omkostninger 
de sene indkøb medførte. Restlager af bl.a vin aktiveres til kommende 
arrangementer.                                                                   Inge
Resultatet blev et beskedent underskud på ca. 600 kroner og med en 
balance på ca. 90.000 kroner er dette tilfredsstillende., især under de vanskelige 
vejrbetingelser.

Der opkræves gebyr for 3 landpladser Inge

5.  Nyt fra udvalgene.

Kapsejlads:
Der er generel tilfredshed med gennemførelsen af Agersø Rundt. 74 tilmeldte 
både og ca. 260 mennesker til den efterfølgende fest indfriede alle forventninger, 
og satte både sejlklub og havn fint på landkortet.

Alle de væsentlige sponsorer er blevet kontaktet med en personlig tak
for deres bidrag samt et ønske om fremtidig deltagelse. Georg

Der udsendes presseomtale af Agersø Rundt til Min Båd og lokale medier. Georg

I skrivende stund er der ringe tilmelding til Melges24 stævnet.  Min. deltagerantal 
er 12 både.

Junior:
Forældre må selv arrangere evt. børns deltagelse i stævner.

Ønske om bedre orden omkring både og grej.

Der er massive udfordringer p.g.a. frafald af hjælpere til de ugentlige træninger.
Møde med Chr. Houkjær. Kasper

Sejlerskolen:

Hele sæsonen har der været god interesse og det kommende år ser lovende ud.
Der er initiativer i gang for at få tilført den teoretiske del af duelighedsbeviset.
Carl Andersen har været på kursus og har fået tilsagn om hjælp fra endnu 
en instruktør til dette arbejde.  

Der er nu tilsluttet 2 godkendte (af Søfartsstyrelsen) sensorer til prøverne.

Det undersøger hos DS om sejlerskolens generelle certificering 
skal fornys løbende.                    Søren W

Vores data på DS hjemmeside er noget rod. Det undersøges og tilrettes Kasper

Forslag til næste ordinære bestyrelsesmøde:

Tirsdag den 10. oktober 2017 kl. 17.00. Referant: Georg Schønemann


